

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00 am 第一堂台語禮拜 First Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Service in English

主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

October 12, 2014

事工報告

1. 10/19 紀念設教 45 週年的聯合主日禮拜，教會將舉行聖禮典及入會式。教會有關聖禮典的規定：1. 凡已受洗重生得救的信徒皆歡迎共同恭守聖餐。凡年滿 12 歲、已決志信主並上完本教會的基要真理班者，皆歡迎報名領受洗禮。若有志受洗禮、加入教會、獻兒式者請就向牧師報名。
2. 教會將自 11 月份起增加一堂東區主日下午國語禮拜。並自即日起成立國語禮拜事工委員會及英語禮拜事工委員會，分別開始進行開始國語禮拜的預備及英語禮拜的轉型安排，凡有志參與以上兩個禮拜事工的服事者，請洽牧師們、崇拜部執事芄圻姊妹或英語部執事 Tom 弟兄，一人只限參加一個委員會，歡迎弟兄姊妹踴躍參加。
3. 教會第一期門徒訓練採開放報名，有志參加第一梯次門徒訓練者、詢問及報名請洽鄭牧師。
4. 教會第二期門徒訓練採遴選制，凡已參與過門訓的弟兄姊妹，牧師會依據需要跟進進階的門徒訓練，內容包括：靈修操練、明白神的旨意、護教學、解經學 (I)，預定於十二月份開始。
5. 執事會將於 10 月 19 日聯合主日禮拜後，召開會員大會選新執事。大會議程、會員名單及新執事候選名單已依法於上週主日公告張貼於正門入口迴廊之佈告欄上。請會員詳閱，若有任何疑問，請盡快與任一執事洽詢。

[教會禱告會 - 週三晚上 7:30 分]：西雅圖區地點@ 教會；東區地點@ St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd)。將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄弟姐妹踴躍參加。

[教育組]：華州華人教牧聯會及大西雅圖區眾華人教會將於 2014 年 10 月 24、25 日在 Overlake Christian Church (9900 Willows Rd NE, Redmond, WA98052) 舉辦 2014 年西雅圖研經奮興會。主題：淺顯又深奧的「登山寶訓」。講員：黃子嘉牧師 (康考迪雅神學院聖經科神學博士，曾任臺北中華福音神學院教授、院長，新澤西州若歌教會主任牧師)。有意參家者請向

林炯榕執事領報名單報名。報名費(含午餐): \$20 (10/1 後及現場) , 請自行聯絡劉姐妹(206)321-4654 報名。

[第四季成人主日學題目]:「符類福音平行經文研究」, 將自 9 月 28 日開始, 共計 11 課, 請準備心預留時間參加。

[團契 / 關懷組]:

[扎根小組]: 因應慕道友, 以及福音事工推展需求, 扎根小組聚會時間更改為每週二上午 10 點半至 12 點, 地點在秀蘭姐家, 地址: 12529 NE 162nd St Woodinville, WA 98072 電話 206-999-0797 此外更在 Mulkiteo 成立扎根 B 組, 以方便住在北邊的兄姐及慕道朋友參與查經聚會。詳情請聯繫秀蘭姐以及慧真姐, 歡迎兄姐邀請慕道朋友一起參加聚會, 並在禱告中紀念我們。聯絡關懷: 佩璋姐。

帶領查經的服事:

扎根一慕道班: 純卉, 秀蘭。 查考馬可福音書

信徒班: 美珍, Hennessy。 查考加拉太書

請繼續為有**病痛的兄姐**康復代禱: 黃陳娥姐妹, 陳忠厚牧師, 張教授, Mrs. Mary Christie (Bellevue High 數學老師), 南薰的外公, 黃麗華姊, 吳文雄牧師, 劉牧師娘, 柏齡兄, 彩玉姐等; 並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱: 明莉姊的婆婆、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親。求主施恩醫治, 早日恢復健康。

為教會事工及**兄姐身心靈的需要**, 關懷組成立 Prayer Corner。若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai, Karin, 純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。會堂外設有代禱箱, 歡迎兄姐使用, 同工將為您祈禱。

Announcement

1. Church will hold Sacraments and Membership ceremony on 10/19 Church's 45th Anniversary Combined Sunday service. SFCC Church Sacrament policy: 1. Every born again Christian who has received Baptism is welcome to partake the Holy Communion. Any new believer 12 years and older who has received Jesus Christ as personal savior and has finished SFCC's basic doctrinal class is welcome to register for Baptism. Anyone who wishes to register for baptism, join the church membership or have child dedication, please contact the pastors.
2. Church will add a Sunday afternoon Mandarin service at a Bellevue location beginning in November. Please see the attached insert for detail info. Church will form a Mandarin service committee and an English service committee as well for the preparation of the new Mandarin service and the remaking of English service. Brothers and sisters are welcome to join (only) one of these

- committees to serve, and please contact pastors, worship deacon Karin or English deacon Tom if you can volunteer to participate.
3. Brothers and sisters who are interested in Church's 1st session of discipleship training, please contact Pastors for information and registration.
 4. Brothers and sisters who have completed 1st session of Discipleship, Pastor Cheng will follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training includes Devotion Training, Discerning God's Will, Apologetics, Exegesis (I) and is scheduled to start in December.
 5. After 10/19 combined service, there will be a congregational meeting to elect new deacons. The meeting agenda, list of deacon candidates and list of active member are posted on the bulletin board in the entrance hallway. If there is any question, please get in touch with any current deacon.

[SFCC Prayer Meeting]: Church prayer meeting schedule has been changed to Wed. evening 7:30, Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue - NE8th & 172nd). Our church pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. ALL fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.**[Fourth Quarter Adult Sunday School]:** The theme is "Synoptic Gospels Parallel" New class will start on Sept. 28th and has 11 lessons in total. Please prepare your heart and reserve your time to join us.

[FELLOWSHIP / CARING]:

Focus bible study has changed to daytime and we've started a new bible study group located in Mukilteo. We named Mukilteo group Focus B and we named Focus at Bothell, Kirkland and Woodinville area Focus A . Please help to invite new friends and pray for our fellowship. Focus A bible study: Tuesdays from 10:30 am to 12 noon · Location : Sue-Lan's home. 12529 NE 162nd St Woodinville WA 98072. Tel:206-999-0797 Email : slliu1 @gmail.com . Focus B bible study details: TBD.

-- Please praying for brothers and sisters who are going through treatments: **Rev. Joseph Chen, Mrs. Mary Christie** (Math teacher@Bellevue High) and **Professor Chang**. Please pray for God's healing love and power to be with them, showering them with needed strength & faith.

-- Please contact the following coworkers if you have **prayer request**: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong. There's also a prayer box in the hallway for anyone to submit their prayer request. Coworkers will pray for you.

主日學參加參加人數 Sunday School Attendants		10/5	禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants		10/8
台語成人 Taiwanese Adult	28		週三教會 Wed. Church		6
英語成人 English Adult	7		週三東區 Wed. Eastside		12
青少年 Youth	9				

兒童 Children (AM/PM)	4	總人次 Total	18
總人次 Total		下週目標 Next week goal :	30

上週 Last Sunday 10/5	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	75	\$4,545.00
英語堂 English	34	\$1,826.00

聖工分擔

崇拜組(Worship)	本週 10AM	本週 12PM	下週 10AM	下週 12 PM
司會 MC	陳宏義		陳宏義	
敬拜 Worship	聖歌隊	Dong Hui		David Hsiao
講道 Speaker	鄭溢恩牧師	Pastor Jim	鄭溢恩牧師	Pastor Jim
司琴 Pianist	姚愛敏	Nan Hsun	姚愛敏	Joyce Lee
招待 Usher	羅良堂/ 張祝英	Niki	羅良堂/ 張祝英	Amy / Kenny
司獻 Offering	Karin / Shih Ku	Tom	Karin / Shih Ku	Tom
影音 A/V Tech	Stan / Barry	Andy / Brian	Stan / Barry	Andy / Brian
英語/華語翻譯	Shih Ku			

服事組(Serving)	本週 (10/12)	下週 (10/19)
獻花 Flowers	陳秀蘭	洪雪
交通車 Rides	李月卿	顏智美
總務 Kitchen	Sue Lin	陳秀蘭
洗米 Rice	李時英	李時英
拿菜 Lunch Pick Up	Daniel	御膳
送餐盤 Tray Return	陳秀蘭	御膳
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	心平安小組	心平安小組
男廁所 Men's Restroom	Jimmy Hsieh	葉基安
女廁所 Women's Restroom	Sophie	洪雪
Afternoon Lunch Crew	Timothy	TOFU+FF

兒童主日學 Children Sunday School

Time	Class	October
10:00~11:30	高年級 G1 -G5	Sally
	學前 3yr-K	Mei-Chen
	幼兒 1~2 歲	Yu-Chi
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship	Angela
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program	Riana

第一堂台語

主日禮拜程序

主後 2014 年 10 月 12 日

October 12th

- 序樂 司琴
- 宣召 司會
- 聖詩 #116 主我就祢 會眾
- 啟應文 #14 詩篇 51 司會/會眾
- 牧禱 鄭溢恩牧師
- 獻詩 壓傷的蘆葦 聖歌隊
- 讀經 詩篇 51:7-12 司會
- 講道 寬恕與潔淨 鄭溢恩牧師
- 回應詩歌 求祢為我造清潔的心 會眾
- 奉獻 我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 會眾
我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具
- 歡迎 / 報告 司會
- 頌榮 # 336 會眾
- 祝禱 牧師
- 阿們頌 會眾
- 殿樂 司琴

日期	台語講員	講章標題	經文
主題		~ 詩篇 51 篇 ~	
9/28	陳仰聖牧師	喇合:沙漠之花	書 6:22-25 : 來 11:29-31
10/5	鄭溢恩牧師	悔罪與認罪	詩 51:1-6
10/12	鄭溢恩牧師	寬恕與潔淨	詩 51:7-12
10/19	鄭溢恩牧師	憂傷與公義	詩 51:13-19
10/26	葉惠媛傳道		

信息大綱

題目：「寬恕與潔淨」

經文：詩篇 51:7-12

1. 寶血完全的寬恕 (vv.7-9)

a.

b.

2. 內心再造的潔淨 (vv.10-12)

a.

b.

3. 我的回應

Sermon Outline

Title: "Jonah Relents"

Text: Jonah 2:1-10

1. Jonah's Death
2. Jesus' Death
3. Our Death